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 Protokół nr 21/2020 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w czwartek 27 sierpnia 2020 r. 

   

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie ww. komisji. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyli także: 

 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

 Kierownik Centrum Aktywizacji Zawodowej PUP w Śremie Anna Radajewska 

 Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Marek 

Matuszewski. 

 

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 8.30. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności (każdy 

Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk kworum w systemie eSesja), 

stwierdził wymagane kworum.  

Przewodniczący poinformował, że będzie łączył się telefonicznie z Radnymi, którzy chcą 

zabrać głos. Chętna osoba musi to zasygnalizować wciskając przycisk w programie eSesja.  

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 25 czerwca 2020 r. 

4. Informacja za 2019 rok z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia 

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2020. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu III kondygnacji lokalu użytkowego nr 2 położonego w Śremie przy ul. 

Chełmońskiego 1.   

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej (OSP Małachowo). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej (biblioteka Dolsk). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu (apteki). 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Poznaniu (dotacje). 

11. Zaopiniowanie projektu Rezolucji w sprawie podjęcia działań mających na celu 

zainteresowanie Polskiego Rządu wykupem Dworku w Manieczkach. 

12. Wolne głosy i wnioski. 
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 Ad2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 20/2020 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

20/2020 z dnia 25 czerwca 2020 r. został przyjęty (8 głosów za, 1 wstrzymujący się). 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 1/2020 z wspólnego posiedzenia Komisji? 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 1/2020 

z wspólnego posiedzenia Komisji z dnia 25 czerwca 2020 r. został przyjęty (8 głosów za, 1   

wstrzymujący się). 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego informacji za 2019 rok z realizacji Powiatowego Programu Promocji 

Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2014-2020. 

 

Pani Anna Radajewska Kierownik Centrum Aktywizacji Zawodowej PUP w Śremie 

przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa przeszedł do następnego punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu III kondygnacji lokalu użytkowego nr 2 położonego w Śremie przy ul. 

Chełmońskiego 1.   

 

Pan Marek Matuszewski Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami Starostwa Powiatowego w Śremie omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu III kondygnacji lokalu użytkowego nr 2 

położonego w Śremie przy ul. Chełmońskiego 1.  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  
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Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do punktu porządku 

dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 r. 

Pani Joanna Szczepaniak Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Pan Emil Majsner (połączenie telefoniczne) zapytał skąd wzięły się oszczędności  

w kwocie 300 tys. z wynagrodzeń osobowych czy to jest spowodowane np. zabraniem 

premii. Ponadto zapytał na jakiej podstawie mają zostać podjęte decyzje dotyczące zadań 

inwestycyjnych. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że oszczędności z wynagrodzeń Starostwa Powiatowego 

w Śremie i ośrodka dokumentacji geodezyjnej i kartograficznej wynikają przede wszystkim 

ze zmian kadrowych oraz pandemii, która wystąpiła w marcu. Wiele osób korzystało z 

opieki nad dzieckiem i zwolnień lekarskich, za które Starostwo bezpośrednio nie musiało 

wydatkować środków, gdyż były one refundowane przez ZUS. Natomiast zadania 

inwestycyjne wynikają z potrzeb mieszkańców oraz próśb burmistrzów, wójta i sołtysów. 

Od wielu lat nie były realizowane inwestycje dot. chodników tylko nawierzchnie dróg. 

Dlatego w tej chwili Zarząd Powiatu proponuje, aby wykonać inwestycje które był już 

dawno planowane. 

 

Radni nie zabrali więcej głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 r. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej (OSP Małachowo). 

Pani Joanna Szczepaniak Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie udzielenia 

gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji celowej (OSP Małachowo). Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia gminie Dolsk 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej (biblioteka Dolsk). 

Pani Joanna Szczepaniak Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za) projekt uchwały w sprawie udzielenia 

gminie Dolsk pomocy finansowej w formie dotacji celowej (biblioteka Dolsk). Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 9.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu (apteki). 

Pani Dominika Fornalik Sekretarz Powiatu omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 2 wstrzymujące się) projekt uchwały w 

sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

(apteki). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 10.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu (dotacje). 

Pani Dominika Fornalik Sekretarz Powiatu omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały w 

sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

(dotacje). Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad 11.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu Rezolucji w sprawie podjęcia działań 

mających na celu zainteresowanie Polskiego Rządu wykupem Dworku w Manieczkach. 

 

Pani Dominika Fornalik Sekretarz Powiatu omówiła projekt rezolucji. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (8 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt Rezolucji w 

sprawie podjęcia działań mających na celu zainteresowanie Polskiego Rządu wykupem 

Dworku w Manieczkach. Śremie. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 12. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Radni nie zgłosili głosów i wniosków. 
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Przewodniczący poprosił, aby przewodniczący Klubów Radnych przesłali na email biura 

rady informację o zaopiniowaniu projektów uchwał.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew 

Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 907. 

 

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 

 


